
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

             

 

                                                                     ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 23/07/2021 

 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Πρόβλημα υδροδότησης στην Κοινότητα Τσουκαλάδων της Λευκάδας» 

 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Η Κοινότητα Τσουκαλάδων, στην Λευκάδα, αντιμετωπίζει για μια ακόμη χρονιά, 
σοβαρό πρόβλημα στην υδροδότηση και μάλιστα, πιο οξυμένο από άλλες χρονιές. 
Σημειωτέο ότι, οι αρμόδιοι τοπικοί φορείς είχαν δεσμευτεί προ καιρού για την επίλυση 
του ως άνω προβλήματος. Η παροχή νερού που φτάνει στο χωριό είναι μειωμένη 
κατά πολύ, σε σχέση με προηγούμενες χρονιές, ενώ οι ανάγκες πολύ μεγαλύτερες. Ο 
μεγάλος αριθμός τουριστικών καταλυμάτων και η άναρχη δόμησή τους, δημιουργεί 
μεγάλες ανάγκες στην κατανάλωση νερού, με τις υπάρχουσες υποδομές να μην 
μπορούν να σηκώσουν το βάρος αυτής της κατανάλωσης. Τα νοικοκυριά, δε, 
αναγκάζονται να γεμίζουν δεξαμενές για να υδρεύονται, αλλά το πρόβλημα δεν 
επιλύεται, καθώς, αυτές δεν επαρκούν για να καλύψουν την σχετική συνήθη 
κατανάλωση. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε να παρέμβετε καταλλήλως, προκειμένου να επιλυθεί το πρόβλημα με την 
υδροδότηση της Κοινότητας Τσουκαλάδων στην Λευκάδα, έτσι ώστε να καταστεί 
εφικτό να κατανέμεται το νερό της ύδρευσης ομοιόμορφα σε όλες τις γειτονιές της εν 
λόγω Κοινότητας, μέσω ενός άρτια επισκευασμένου δικτύου, άσχετα με τις 
υπάρχουσες υψομετρικές διαφορές, καθώς η προβληματική ύδρευση στην ανωτέρω 
Κοινότητα ταλαιπωρεί τους ιδιώτες κατοίκους αλλά και τους επαγγελματίες που έχουν 
έδρα στην ανωτέρω περιοχή; 
 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://aromalefkadas.gr/%CE%B1%CE%BD%CE%B1%CE%BA%CE%BF%CE%AF%CE%BD%CF%89%CF%83%CE%
B7-%CE%BA%CE%AC%CE%BB%CE%B5%CF%83%CE%BC%CE%B1-
%CE%BA%CE%BF%CE%B9%CE%BD%CF%8C%CF%84%CE%B7%CF%84%CE%B1%CF%82-
%CF%84%CF%83%CE%BF%CF%85%CE%BA/  
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